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Białe Błota, dnia 14.02.2022 r. 

BRG.0012.4.2.2022 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska, z dnia 

14.02.2022 r. od godz. 13:00 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski, radna Ilona 

Nowakowska, radny Zbigniew Moroz, radny Piotr Mądrzyński, Anna Bromka p.o. Kierownika 

referatu Inwestycji.  

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, 

Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski, który powitał wszystkich radnych uczestniczących w 

posiedzeniu Komisji, odczytał informację o ochronie danych osobowych i przedstawił tematykę 

posiedzenia. 

 

Tematyka: 

1. Informacja Wójta Gminy Białe Błota w sprawie wykonanych inwestycji w roku 2021 

2. Plan realizacji budowy oświetlenia 2022 

3. Materiały na sesję 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski, pytania.  

Ad. 1 

Anna Bromka p.o. Kierownika referatu Inwestycji przekazała, że jest w trakcie opracowywania 

sprawozdania w  sprawie wykonanych inwestycji w roku 2021.  

Ustalono, że temat zostanie omówiony na innym posiedzeniu komisji.  

Ad. 2 

Anna Bromka p.o. Kierownika referatu Inwestycji mówiła, że jest w trakcie kompletowania 

wniosków przed ich weryfikacją. Zaproponowała, aby odłożyć kwestię finalną wyboru 

oświetlenia do zaprojektowania i  budowy na komisje, która odbędzie się w miesiącu marcu. 

Radny Piotr Madrzyński zwrócił uwagę na zbyt wczesne zapalanie oświetlenia ulicznego głównie 

w miejscowości Murowaniec i Białe Błota  w czasie gdy jest jeszcze jasno.   

Pani Anna Bromka prosiła, aby w kwestę zapalania i wygaszania oświetlenia ulicznego 

skonsultować z referatem Dróg.   

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał o planowane propozycje realizacji oświetlenia 

w miejscowości Zielonka. 

Pani Anna Bromka odpowiedziała, że obecnie nie posiada informacji w tej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał o usytuowanie dodatkowego oświetlenia 

wokół  newralgicznych przejść dla pieszych.  

Pani Anna Bromka mówiła, że projektant jest cały czas na etapie projektowania. Termin 

wykonania projektu został przedłużony do dnia 27 czerwca.  
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Ad. 3  

Brak 

Ad. 4.  

Radna Ilona Nowakowska zaproponowała, aby dokumenty które miały być przedmiotem 

dyskusji na posiedzeniu komisji, a nie zostały omówione ze względu na fakt iż nie zostały jeszcze 

przygotowane, zostały przesłane członkom komisji w celu zapoznania przed kolejnym 

posiedzeniem komisji.  

Na tym zakończono posiedzenie komisji.  

Protokół na podstawie nagrania sporządziła:  
Anna Cabańska  
 

 
 
Przewodniczący Komisji 
   Łukasz Wyszomirski  

 
 

 
 

  

  

 
 


